
PROTOKÓŁ nr XXXI/2017 

 

z XXXI Sesji Rady Gminy Granowo, która odbyła się w dniu 18 grudnia 2017 r.  

w sali Urzędu Gminy w Granowie. 

 

Obrady rozpoczęto w dniu 18 grudnia 2017 r. o godz. 13
00

. 

Zakończono w dniu 18 grudnia 2017 r. o godz. 15
15

. 

Na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji wzięło udział 14 radnych. 

 

Radni nieobecni nieusprawiedliwieni:  - 

Radni nieobecni usprawiedliwieni:  

1. Jacek Bresz 

 

Spoza Rady udział w sesji wzięli: 

1. Zbigniew Kaczmarek -  Wójt Gminy 

2. Hanna Kaczmarek  -  Sekretarz Gminy 

3. Agnieszka Chojnacka  -  Skarbnik Gminy 

4. Zaproszeni goście  -  wg listy obecności 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji, powitanie radnych, gości i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku dziennego sesji. 

3. Przypomnienie najważniejszych tematów i przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i oświadczenia radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu Zakładu 

Gospodarki Komunalnej w Granowie, na lata 2018-2020. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

zabudowanej położonej w Granowie przy ul. Polnej w trybie bezprzetargowym  

na rzecz użytkowania wieczystego. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działki  

o numerze ewidencyjnym 31/3 położonej w miejscowości Dalekie, gmina Granowo. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2018. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu wydatków budżetu na 2017 rok, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2017. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Granowo. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Granowo: 

a) przedstawienie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Granowo; 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Granowo; 

c) dyskusja nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Granowo; 

d) podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Granowo. 

16. Uchwalenie budżetu Gminy Granowo na 2018 rok: 

a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej; 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie budżetu; 

c) przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Gminy Granowo o projekcie 

budżetu; 

d) przedstawienie autopoprawek do projektu budżetu; 

e) dyskusja nad projektem budżetu; 

f) przegłosowanie autopoprawek do projektu budżetu; 

g) podjęcie uchwały budżetowej wraz z przyjętymi poprawkami. 

17. Wolne głosy i wnioski. 

18. Zakończenie sesji.  

 

Ewidencja uchwał przyjętych na sesji: 

1. Uchwała Nr XXXI/203/2017. 

2. Uchwała Nr XXXI/204/2017. 

3. Uchwała Nr XXXI/205/2017. 

4. Uchwała Nr XXXI/206/2017. 

5. Uchwała Nr XXXI/207/2017. 
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6. Uchwała Nr XXXI/208/2017. 

7. Uchwała Nr XXXI/209/2017. 

8. Uchwała Nr XXXI/210/2017. 

9. Uchwała Nr XXXI/211/2017. 

10. Uchwała Nr XXXI/212/2017. 

11. Uchwała Nr XXXI/213/2017. 
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Przebieg obrad XXXI Sesji Rady Gminy Granowo 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji, powitanie radnych, gości i stwierdzenie quorum. 

 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Stefan Bielawski otworzył posiedzenie, powitał  

Wójta Gminy Pana Zbigniewa Kaczmarka, radnych, st. asp. Artura Ratajczaka z Wydziału 

Prewencji Komendy Powiatowej Policji w Grodzisku Wielkopolskim i wszystkich 

zaproszonych gości.  

Przewodniczący Rady Stefan Bielawski stwierdził na podstawie listy obecności,  

że udział w posiedzeniu bierze 13 radnych, a zatem Rada jest władna do podejmowania 

uchwał. Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu, lista zaproszonych 

gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. 2. Przedstawienie porządku dziennego sesji. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji, powitanie radnych, gości i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku dziennego sesji. 

3. Przypomnienie najważniejszych tematów i przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i oświadczenia radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu Zakładu 

Gospodarki Komunalnej w Granowie, na lata 2018-2020. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

zabudowanej położonej w Granowie przy ul. Polnej w trybie bezprzetargowym  

na rzecz użytkowania wieczystego. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działki  

o numerze ewidencyjnym 31/3 położonej w miejscowości Dalekie, gmina Granowo. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2018. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu wydatków budżetu na 2017 rok, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego. 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2017. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Granowo. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Granowo: 

a) przedstawienie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Granowo; 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Granowo; 

c) dyskusja nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Granowo; 

d) podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Granowo. 

16. Uchwalenie budżetu Gminy Granowo na 2018 rok: 

a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej; 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie budżetu; 

c) przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Gminy Granowo o projekcie 

budżetu; 

d) przedstawienie autopoprawek do projektu budżetu; 

e) dyskusja nad projektem budżetu; 

f) przegłosowanie autopoprawek do projektu budżetu; 

g) podjęcie uchwały budżetowej wraz z przyjętymi poprawkami. 

17. Wolne głosy i wnioski. 

18. Zakończenie sesji.  

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 

 

Ad. 3. Przypomnienie najważniejszych tematów i przyjęcie protokołu z poprzedniej 

sesji. 

  

 Przewodniczący przedstawił najważniejsze tematy z XXX sesji Rady Gminy Granowo, 

która odbyła się dnia 27 listopada 2017 r. 

 Protokół Nr XXX/2017 z XXX sesji Rady Gminy Granowo wyłożony  

był do wglądu w biurze rady i przesłany na skrzynki mailowe radnych, którzy udostępnili 

swoje adresy w dniu 05 grudnia 2017 r. 

  Przewodniczący Rady Stefan Bielawski poddał przyjęcie protokołu pod głosowanie. 

Nad przyjęciem protokołu Nr XXX/2017 głosowało 13 radnych: 
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- przyjęcie projektu – 13; 

- głosy przeciwne – 0; 

- wstrzymało się – 0. 

 Protokół został przyjęty. 

 

Ad. 4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

 Wójt Zbigniew Kaczmarek przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym, które stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 Radny Henryk Pawlak zapytał, jakie są plany dotyczące drogi DK32? – Wójt Gminy 

Zbigniew Kaczmarek wyjaśnił, że jeszcze nie ma pewności, ale prawdopodobnie ma być 

remont dróg w Granowie. Przy tej okazji ma być także wyremontowana kanalizacja 

deszczowa. Przeprowadzono już rozmowy dotyczące ścieżki rowerowej Kąkolewo-Stęszew, 

w wyniku których uzgodniono, że koszty budowy ścieżki zostaną rozdzielone pomiędzy 

Gminę Granowo i Gminę Stęszew. Mamy przygotowaną dokumentację na budowę 

skrzyżowań przy stacji benzynowej w Granowie i w Kotowie. Dokumentacja dotycząca 

skrzyżowania przy stacji benzynowej w Granowie była już wcześniej przekazana  

do GDDKiA, ale wymaga aktualizacji z uwzględnieniem dojazdu do firmy KRUŚ. Pojawiła 

się szansa, że zostanie wykonane skrzyżowanie w Kotowie, ale nie mamy gwarancji,  

czy będzie to w następnym roku.  

 Radny Henryk Pawlak powiedział, że Wójt zawsze informował o przetargach, a tym 

razem chyba to umknęło. – Wójt Gminy Zbigniew Kaczmarek powiedział, że zakończono 

przetarg dotyczący ul. Długiej w Granowie. Przetarg wygrała firma NOJAN. Remont dachu 

przedszkola w Kąkolewie będzie wycofany ze środków niewygasających i zapisany  

w budżecie na 2018 r.  

 Radna Małgorzata Wiśniewska zapytała, czy na ul. Długiej w Granowie będzie kostka 

betonowa czy asfalt? – Wójt Gminy Zbigniew Kaczmarek wyjaśnił, że na ul. Długiej pojawi 

się kostka betonowa. 

 Radny Jerzy Ciesielski powiedział, że poszerzenie drogi z Granowa do Granówka jest 

niewielkie. – Wójt Gminy Zbigniew Kaczmarek powiedział, że wykonawcy twierdzą, iż takie 

poszerzenie wystarczy. 

 

Ad. 5. Interpelacje i oświadczenia radnych. 
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Przewodniczący Rady Stefan Bielawski powiedział, że lampy uliczne powinny być wcześniej 

wyłączane, ponieważ rano niepotrzebnie zużywają prąd. – Wójt Gminy Zbigniew Kaczmarek 

powiedział, że zostanie to sprawdzone. Lampy uliczne włączane są systemem radiowym.      

W Grodzisku Wielkopolskim i w Granowie włączane są o tej samej porze.  

Radny Henryk Pawlak zapytał co ze skrzyżowaniem w Kotowie. 

Wójt Gminy Zbigniew Kaczmarek wyjaśnił, że informacja, którą przedstawił dotyczy stanu 

zaawansowania propozycji projektowej i rozwiązań współdziałania z dyrekcją dróg krajowych 

odnośnie skrzyżowania w Kotowie jak i przy stacji Duet w Granowie, przy wysypisku.  

GDDKiA zapewniła, że będzie realizowane skrzyżowanie w Kotowie jak i przy stacji Duet          

w Granowie. 

Do obrad na sali sesyjnej dołączył radny Andrzej Kaczmarek. 

 Radny Andrzej Kaczmarek powiedział, że w parku Wieczorka oraz przy ul. 1 Maja  

w Granowie nie działają lampy. Niekiedy świecą, a innym razem nie. Ludzie boją  

się spacerować po zmroku. – Wójt Gminy Zbigniew Kaczmarek powiedział, że tego typu 

problemy zgłaszane są na bieżąco. Na tym terenie mamy często do czynienia z zaklejaniem 

fotokomórek. 

 Przewodniczący Rady Stefan Bielawski zachęcił radnych do zadawania pytań 

przedstawicielom Komendy Powiatowej Policji w Grodzisku Wielkopolskim.  

 Radna Wanda Śron zapytała o wrak samochodu zaparkowanego przy ul. Szkolnej  

w Granowie. Czy to prawda, że z grodziskiego poprawczaka uciekły dzieci? – St. asp. Artur 

Ratajczak powiedział, że nic nie wie na temat ucieczki dzieci z poprawczaka. Natomiast, 

samochód stojący przy ul. Szkolnej w Granowie jest zarejestrowany i nie ma podstaw, aby 

ukarać jego właściciela. 

 Radny Jerzy Ciesielski powiedział, że wrak samochodu stoi na łuku drogi. 

– St. asp. Artur Ratajczak powiedział, że policja cały czas działa w tej sprawie.  

 

Ad. 6. Podjęcie uchwał w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu Zakładu 

Gospodarki Komunalnej w Granowie, na lata 2018-2020. 

 

 Kierownik ZGK Grzegorz Hamrol omówił projekt uchwały. Wieloletni plan rozwoju  

i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących  

w posiadaniu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Granowie, na lata 2018-2020 musi być 

uchwalony, ponieważ wynika to z przepisów. Od 2018 r. zmieniają się przepisy. W planie 
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ujęto najważniejsze zadania. Głównym celem jest zabezpieczenie wody na wypadek awarii. 

Planuje się budowę zaplecza obok biura ZGK, budowę magazynu osadów przy oczyszczalni 

ścieków i rozbudowę kanalizacji sanitarnej.  

 Radna Wanda Śron zapytała, jak wygląda wymiana starych wodomierzy na nowe? – 

Kierownik ZGK Grzegorz Hamrol powiedział, że obecnie ok. sześć wiosek ma wymienione 

wodomierze. Kierownik ZGK Grzegorz Hamrol powiedział, że ma nadzieję, iż w ciągu trzech 

lat uda wymienić się wszystkie wodomierze.  

 Radny Ryszard Dybionka zapytał, czy przy okazji budowy sieci wodociągowej  

w Bielawach będzie usunięty azbest? – Kierownik ZGK Grzegorz Hamrol powiedział,  

że azbest zostanie usunięty do granic z Bielawami. 

 Przewodniczący Rady Stefan Bielawski poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 Nad projektem uchwały w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Granowie, na lata 2018-2020 głosowało 14 obecnych radnych:  

- przyjęcie projektu – 14; 

- głosy przeciwne – 0; 

- wstrzymało się – 0. 

Projekt uchwały został przyjęty. Uchwała Nr XXXI/203/2017 w sprawie wieloletniego 

planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących 

w posiadaniu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Granowie, na lata 2018-2020 stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

zabudowanej położonej w Granowie przy ul. Polnej w trybie bezprzetargowym na rzecz 

użytkowania wieczystego. 

 

Wójt Gminy Zbigniew Kaczmarek omówił projekt uchwały. Uchwała dotyczy terenu 

należącego kiedyś do Spółdzielni Usługowej "Rolnik" w Granowie. Teren ma być sprzedany 

bezprzetargowo. Nastąpi zamiana z wieczystego użytkowania na własność. Z wnioskiem  

o tę zmianę wystąpiła firma NOJAN, która jest obecnie wieczystym użytkownikiem. 

Przewodniczący Rady Stefan Bielawski poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 Nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

zabudowanej położonej w Granowie przy ul. Polnej w trybie bezprzetargowym na rzecz 

użytkowania wieczystego głosowało 14 obecnych radnych:  
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- przyjęcie projektu – 14; 

- głosy przeciwne – 0; 

- wstrzymało się – 0. 

Projekt uchwały został przyjęty. Uchwała Nr XXXI/204/2017 w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej położonej w Granowie przy ul. Polnej  

w trybie bezprzetargowym na rzecz użytkowania wieczystego stanowi załącznik nr 5  

do protokołu. 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działki  

o numerze ewidencyjnym 31/3 położonej w miejscowości Dalekie, gmina Granowo. 

 

 Wójt Gminy Zbigniew Kaczmarek omówił projekt uchwały. Uchwała dotyczy zakupu 

działki od prywatnego właściciela na cele publiczne. Na tej działce w szczególny sposób 

zależy mieszkańcom wsi Dalekie, gdzie obecnie nie ma żadnego terenu publicznego. Chcemy 

zaprojektować tam niewielki plac zabaw dla dzieci. 

 Przewodniczący Rady Stefan Bielawski poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 Nad projektem uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działki o 

numerze ewidencyjnym 31/3 położonej w miejscowości Dalekie, gmina Granowo głosowało 

14 obecnych radnych:  

- przyjęcie projektu – 14; 

- głosy przeciwne – 0; 

- wstrzymało się – 0. 

Projekt uchwały został przyjęty. Uchwała Nr XXXI/205/2017 w sprawie nabycia  

do gminnego zasobu nieruchomości działki o numerze ewidencyjnym 31/3 położonej  

w miejscowości Dalekie, gmina Granowo stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2018. 

 

Sekretarz Gminy Hanna Kaczmarek omówiła projekt uchwały. Tego typu uchwała 

podejmowana jest każdego roku i obejmuje okres jednego roku. Program nieco różni  

się od programów, jakie były uchwalane w minionych latach. W programie znajduje się tylko 

jedna kwota wyjściowa. Nie przypisano kwot do żadnych zadań, a zatem w ciągu roku nie 

będzie konieczności przesuwania środków z jednego zadania na drugie. 
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Radny Henryk Pawlak powiedział, że niedawno dokładano środki do funduszu 

alkoholowego, czy po uchwaleniu tej uchwały też będą takie sytuacje? - Sekretarz Gminy 

Hanna Kaczmarek wyjaśniła, że niestety sprzedaż alkoholu jest większa. Ciężko powiedzieć, 

jakie będą zmiany. 

Skarbnik Gminy Agnieszka Chojnacka dodała, iż to, że wzrasta fundusz alkoholowy,  

nie oznacza, że gmina ma większy dochód. 

Dyrektor Szkoły w Bielawach Karol Gidaszewski powiedział, że z tego funduszu 

korzysta Stowarzyszenie "Wspólnie z pasją". Jakie to są kwoty? - Sekretarz Gminy Hanna 

Kaczmarek powiedziała, że ma to związek z pożytkiem publicznym i organizacjami 

pozarządowymi. Szkoła w Granowie również korzysta z tego funduszu. Cały czas trwają 

rozmowy z radcą prawnym, czy z tego programu może być również finansowana szkoła  

w Bielawach. 

 Przewodniczący Rady Stefan Bielawski poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 Nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2018 głosowało 14 obecnych radnych:  

- przyjęcie projektu – 14; 

- głosy przeciwne – 0; 

- wstrzymało się – 0. 

Projekt uchwały został przyjęty. Uchwała Nr XXXI/206/2017 w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2018  

stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej. 

 

Radna Krystyna Kasperek omówiła projekt uchwały. Na ostatnim posiedzeniu Komisji 

Rewizyjnej ustalono plan pracy na 2018 r.: 

I Kwartał 

1. Kontrola realizacji zadań przez Ośrodek Pomocy Społecznej w 2017 r. w zakresie 

programu 500+ i działalności opiekuńczej w stosunku do osób niepełnosprawnych  

i samotnych. 

2. Ocena pozyskiwania środków ze źródeł zewnętrznych w 2017 r.. 

3.  Informacja Wójta o wydatkach na promocję  Gminy w 2017 r. 

4. Rozpatrzenie spraw wynikających z bieżącej działalności. 

II Kwartał 
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1. Analiza sprawozdania finansowego Gminy za 2017 r. 

2. Wypracowanie opinii Komisji dotyczącej wykonania budżetu za rok 2017  

oraz sformułowanie wniosku w sprawie absolutorium dla Wójta. 

3. Rozpatrzenie spraw wynikających z bieżącej działalności. 

III Kwartał 

1. Analiza wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2018 r. 

2. Kontrola efektywności wydatkowania środków przyznanych dla organizacji 

pozarządowych, stowarzyszeń oraz innych podmiotów prowadzących działalność 

pożytku publicznego z budżetu Gminy w I półroczu 2018 r. 

3. Analiza realizacji zamówień publicznych i przeprowadzonych przetargów na zadania 

inwestycyjne za I półrocze 2018 r. 

4. Rozpatrzenie spraw wynikających z bieżącej działalności. 

IV Kwartał 

1. Analiza zakresu prac związanych z budową sieci wodociągowej i kanalizacyjnej  

w Bielawach. 

2. Informacja z załatwiania skarg wpływających do Urzędu Gminy za I półrocze 2018 r. 

3. Podsumowanie pracy Komisji Rewizyjnej za 2018 r. 

4. Ustalenie planu pracy na rok 2019. 

Przewodniczący Rady Stefan Bielawski poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 Nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

głosowało 14 obecnych radnych:  

- przyjęcie projektu – 14; 

- głosy przeciwne – 0; 

- wstrzymało się – 0. 

Projekt uchwały został przyjęty. Uchwała Nr XXXI/207/2017 w sprawie zatwierdzenia 

planu pracy Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze. 

 

Sekretarz Gminy Hanna Kaczmarek omówiła projekt uchwały. Nad skargą, której 

dotyczy uchwała, pracuje obecnie Radca Prawny Magdalena Podsiadłowska-Pawlak. Dnia  

30 października 2017 r. podjęto uchwałę o zmianie oznaczenia granicy okręgu wyborczego  

w konsekwencji wcześniej podjętej uchwały o zmianie nazwy ul. Rutkowskiego w Granowie. 

W uchwale pojawił się zapis o publikacji uchwały w Dzienniku Urzędowym Województwa  

i wejściu w życie po upływie 14 dni od dnia publikacji. Nadzór stwierdził, że uchwała 
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powinna być opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa, natomiast wejście  

w życie powinno nastąpić z dniem podjęcia uchwały. W tej kwestii pojawił się konflikt. 

Początkowo chcieliśmy zostawić ten temat, ponieważ miały zmienić się przepisy, ale okazuje 

się, że przepisy nie zmienią się, w związku z czym zaskażrywmy decyzję nadzoru. Czasu jest 

niestety niewiele, ponieważ za niecały rok będą wybory. 

Przewodniczący Rady Gminy Stefan Bielawski dodał, że zmieniono tylko nazwę ulicy,  

a teraz jest z tego dużo problemów. 

Przewodniczący Rady Stefan Bielawski poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 Nad projektem uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze 

głosowało 14 obecnych radnych:  

- przyjęcie projektu – 14; 

- głosy przeciwne – 0; 

- wstrzymało się – 0. 

Projekt uchwały został przyjęty. Uchwała Nr XXXI/208/2017 w sprawie wniesienia 

skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu wydatków budżetu na 2017 rok, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Chojnacka omówiła projekt uchwały. Uchwała  

da możliwość wydzielenia wydatków, których nie zrealizowano w danym budżecie. Wydziela 

się wówczas oddzielny rachunek bankowy. W projekcie uchwały znajduje się zapis dotyczący 

budowy ul. Długiej w Granowie, na co przeznacza się kwotę 490 000,00 zł.  

Wcześniej w projekcie uchwały był też zapis dotyczący remontu przedszkola  

w Kąkolewie, ale nie rozstrzygnięto jeszcze przetargu. 

Radny Marian Kaczmarek zapytał, czy remonr dachu przedszkola w Kąkolewie nie jest 

już wygasającym środkiem? - Skarbnik Gminy Agnieszka Chojnacka odpowiedziała,  

że remont dachu przedszkola w Kąkolewie nie jest wygasającym środkiem. 

Radny Marian Kaczmarek zapytał, czy jest odgórnie określone, co może być środkiem 

wygasającym? - Skarbnik Gminy Agnieszka Chojnacka wyjaśniła, że mogą to być tylko 

zakończone postępowania o udzielenie zamówienia publicznego. 

Radna Krystyna Kaperek zapytała, co się stanie jeśli nie uda się zakończyć prac  

na ul. Długiej w Granowie? - Skarbnik Gminy Agnieszka Chojnacka powiedziała, że 

robotnicy muszą zakończyć prace w terminie, ponieważ obowiązuje ich umowa. 
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Radny Henryk Pawlak zapytał, co w przypadku, gdy nagle zabraknie 500 000,00 zł? - 

Skarbnik Gminy Agnieszka Chojnacka wyjaśniła, że nie może zabraknąć pieniędzy. 

  

Na salę weszła Radca Prawny Magdalena Podsiadłowska-Pawlak i nawiązała  

do omawianego wcześniej projektu uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie 

nadzorcze. Sytuacja powtarza się. Bez uchwały nie będzie można złożyć skargi. 

 

Przewodniczący Rady Stefan Bielawski poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 Nad projektem uchwały w sprawie wykazu wydatków budżetu na 2017 rok, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego głosowało 14 obecnych radnych:  

- przyjęcie projektu – 14; 

- głosy przeciwne – 0; 

- wstrzymało się – 0. 

Projekt uchwały został przyjęty. Uchwała Nr XXXI/208/2017 w sprawie wykazu 

wydatków budżetu na 2017 rok, które nie wygasają z upływem roku budżetowego stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2017. 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Granowo. 

 

Skarbnik Gminy omówiła projekty uchwał. Na podstawie pism Wojewody 

Wielkopolskiego zwiększa się dochody i wydatki w rozdziale związanym ze świadczeniami 

wychowawczymi o kwotę 120 163,00 zł z przeznaczeniem na wypłatę świadczeń w ramach 

programu Rodzina 500+. 

W celu prawidłowego funkcjonowania jednostek dokonuje się zmian wydatków między 

paragrafami oraz dokonuje się zmian w wydatkach funduszu sołeckiego. 

Zwiększa się plan wydatków majątkowych o kwotę 4 000,00 zł z przeznaczeniem  

na zakup komputerów dla celów administracyjnych Urzędu Gminy. 

  Zmiany w uchwale budżetowej na 2017 r. znajdują swoje odzwierciedlenie w projekcie 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Granowo. 

Przewodniczący Rady Stefan Bielawski poddał pod głosowanie projekty uchwał. 

 Nad projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2017 głosowało 

14 obecnych radnych:  
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- przyjęcie projektu – 14; 

- głosy przeciwne – 0; 

- wstrzymało się – 0. 

Projekt uchwały został przyjęty. Uchwała Nr XXXI/210/2017 w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na rok 2017 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 Nad projektem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Granowo głosowało 14 obecnych radnych:  

- przyjęcie projektu – 14; 

- głosy przeciwne – 0; 

- wstrzymało się – 0. 

Projekt uchwały został przyjęty. Uchwała Nr XXXI/211/2017 w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Granowo stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Granowo: 

a) przedstawienie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Granowo; 

 

 Skarbnik Gminy Agnieszka Chojnacka omówiła projekt uchwały. Niniejszy projekt 

uchwały był już omawiany na ostatnich dwóch posiedzeniach Komisji Wspólnej. Projekt 

uchwały dotyczy dochodów i wydatków obejmujących okres do 2038 r. Wieloletnia Prognoza 

Finansowa dotyczy m.in. wynagrodzeń, podatków, opłat i subwencji. Dokument  

ten przedstawia kondycje finansową Gminy Granowo. Wskaźniki zawarte w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej muszą być przestrzegane przez Gminę Granowo, po ich przekroczeniu 

można spodziewać się negatywnej opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Granowo; 

 

 Projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej przekazano do zaopiniowania Regionalnej 

Izbie Obrachunkowej. Gmina Granowo otrzymała opinię pozytywną z uwagą. Uwaga dotyczy 

prognozy długu. Wykazano faktycznie zaciągnięty dług z czym Regionalna Izba 

Obrachunkowa nie zgodziła się. Skarbnik Gminy Agnieszka Chojnacka odczytała fragment 

Uchwały SO-0957/25/10/Ln/2017 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  
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w Poznaniu z dnia 28 listopada 2017 r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Granowo, która stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

c) dyskusja nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Granowo; 

 

 Radna Małgorzata Wiśniewska zapytała, czy jest szansa na jakieś umorzenia pożyczek? 

– Skarbnik Gminy Agnieszka Chojnacka powiedziała, że jest szansa. Kanalizacja 

wykonywana z WFOŚ ma być umorzona w 10%.  

 Radna Krystyna Kasperek zapytała o „Plan na lepsze jutro”. Na ten projekt były 

przeznaczone jakieś środki, ale były też jakieś problemy z tym projektem. – Skarbnik Gminy 

Agnieszka Chojnacka powiedziała, że jest to projekt realizowany przez Centrum Pomocy 

Rodzinie. Na razie otrzymaliśmy tylko jedną transzę. Umowa była już dwukrotnie 

anektowana.  

 Radna Krystyna Kasperek powiedziała, że projekt ma się zakończyć  

w 2018 r. – Kierownik OPS Małgorzata Trybuś wyjaśniła, że projekt będzie realizowany  

do końca listopada 2018 r.  

 Radna Krystyna Kasperek zapytała, czego dotyczą działania edukacyjne związane  

z energią odnawialną? – Skarbnik Gminy Agnieszka Chojnacka wyjaśniła, że chodzi  

o program gospodarki niskoemisyjnej.  

 

d) podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Granowo. 

 

Przewodniczący Rady Stefan Bielawski poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 Nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Granowo 

głosowało 14 obecnych radnych:  

- przyjęcie projektu – 14; 

- głosy przeciwne – 0; 

- wstrzymało się – 0. 

Projekt uchwały został przyjęty. Uchwała Nr XXXI/210/2017 w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na rok 2017 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 16. Uchwalenie budżetu Gminy Granowo na 2018 rok: 

a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej; 

  



16 
 

 Skarbnik Gminy Agnieszka Chojnacka omówiła projekt uchwały. W założeniach 

wpisano wszystkie dochody od Wojewody oraz subwencje i dotacje od Ministra Finansów. 

Ponadto, uwzględniono dochody własne z tytułu uchwał podatkowych, opłaty z dzierżaw  

i ze sprzedaży działek. 

 Po stronie wydatków zaplanowano wszystkie wydatki bieżące związane  

m.in. z utrzymaniem dróg i obiektów sportowych. 

 Wśród wydatków majątkowych znajdują się m.in.: 

- rozbudowa i przebudowa istniejącego budynku przedszkola wraz z niezbędną infrastrukturą 

techniczną w Drużyniu – 165 671,00 zł;  

- rekultywacja gminnego składowiska odpadów komunalnych – 250 000,00 zł; 

- montaż instalacji fotowoltaicznych  (PV) do wspomagania produkcji energii elektrycznej  

na dachach budynków użyteczności publicznej – 648 804,00 zł; 

- zakup urządzeń siłowni zewnętrznej w Bielawach – 13 940,00 zł.  

 Przychody z zaciągniętych pożyczek i kredytów na rynku krajowym stanowią 

4 550 000,00 zł, natomiast spłaty otrzymanych krajowych pożyczek i kredytów stanowią 

kwotę 1 096 049,00 zł. 

 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie budżetu; 

 

 Skarbnik Gminy Agnieszka Chojnacka przedstawiła fragment Uchwały SO-

0952/25/10/Ln/2017 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z 

dnia 28.11.2017r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy 

Granowo na 2018 rok. Niniejsza opinia stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

c) przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Gminy Granowo o projekcie budżetu; 

 

 Radny Marian Kaczmarek przedstawił opinię Komisji stałych Rady Gminy Granowo o 

projekcie budżetu, która stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

 

d) przedstawienie autopoprawek do projektu budżetu; 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Chojnacka omówiła autopoprawki do projektu budżetu, 

które stanowią załącznik nr 17 do protokołu.  

 

e) dyskusja nad projektem budżetu; 

 



17 
 

 Wójt Gminy Zbigniew Kaczmarek powiedział, że ma nadzieję, iż następny rok 

rozpoczniemy z dużą nadwyżką. Staramy się o środki zewnętrzne i jeśli pojawi się 

możliwość, to Gmina Granowo z pewnością będzie ubiegać się o dofinansowanie. 

 Radny Henryk Pawlak powiedział, że na sali brakuje Dyrektora Szkoły w Granowie Pana 

Ryszarda Grajka. Chciałby zapytać o różnicę w stosunku do roku poprzedniego i posłuchać 

wytłumaczenia tej sytuacji. Radny Henryk Pawlak był zaskoczony tak dobrymi wynikami 

szkoły, które zostały przedstawione w sprawozdaniu z działalności dydaktycznej. Wyniki  

te kształtują się w okolicach średniej. Czy w stosunku do wydatków, jakie ponosi szkoła też 

są jakieś wskaźniki, którymi powinno się operować? Jesteśmy po reformie oświaty.  

W następnym roku szkolnym będzie o jeden rocznik mniej. Jakie w związku z tymi zmianami 

czekają nas problemy? Radny Henryk Pawlak poruszył temat wysypiska odpadów  

w Granowie. Mamy wpływy z tytułu rekultywacji czy tylko wydatki? Kolejne pytanie zostało 

skierowane do Kierownik OPS-u w Granowie Pani Małgorzaty Trybuś. Czy w związku  

z programem 500+ zwiększyło się zatrudnienie? 

 Kierownik OPS-u Pani Małgorzata Trybuś powiedziała, że od kwietnia zeszłego roku  

w OPS jest o jeden etat więcej. Etat ten jest opłacany z dotacji. 

 Radny Henryk Pawlak zapytał o działalność opiekuńczą w stosunku do osób  

starszych. – Kierownik OPS-u Małgorzata Trybuś powiedziała, że tutaj wszystko uzależnione 

jest od potrzeb. Jeśli brakuje środków to staramy się o pomoc od Wójta Gminy Granowo.  

 Wójt Gminy Zbigniew Kaczmarek powiedział, że oświata finansowana jest z subwencji. 

Oddziały dzielone są zgodnie z aktualnymi przepisami. Można zrobić analizę kosztów  

w oświacie. W projekcie budżetu na 2018 r. zapisane jest to, co wykazuje Zespół Szkolno-

Przedszkolny w Granowie. Zawsze może wydarzyć się coś, co zmienia budżet. Marszałek 

zobowiązuje nas do przeprowadzania rekultywacji wysypiska. Pieniądze, które otrzymujemy 

za odbiór kompostu mają pokrywać koszty rekultywacji. Na chwilę obecną, w związku  

z rekultywacją, jest więcej dochodów niż wydatków.  

 Skarbnik Gminy Agnieszka Chojnacka dodała, że wydatki na oświatę wzrosły. Podstawą 

do obliczeń planów finansowych jest arkusz organizacyjny. Skarbnik Gminy powiedziała, że 

na ostatnim wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy Granowo informowała skąd wziął 

się wzrost kosztów na oświatę. Składa się na to rozbudowa przedszkola w Drużyniu - projekt 

zintegrowany i projekt miękki, dotacje dla Szkoły Podstawowej w Bielawach, gdzie w 2018 r. 

w związku z reformą oświaty wzrośnie liczba uczniów.  

 Radna Krystyna Kasperek zapytała o wydatki majątkowe i inwestycyjne, a dokładnie  

o kwotę 120 000,00 zł na przedszkole w Kąkolewie. – Wójt Gminy Zbigniew Kaczmarek 

powiedział, że kwota ta przeznaczona będzie na remont dachu przedszkola. Wcześniej zapis 

ten znajdował się w projekcie uchwały o wydatkach niewygasających. Otrzymaliśmy  
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już pierwszą transzę odszkodowania. Chcemy, aby od września 2018 r. rozpoczęły się zajęcia 

w przedszkolu w Kąkolewie. 

 Radna Krystyna Kasperek zapytała o remont ul. Krętej w Granowie. Remont ten miał 

być wykonany z środków pochodzących z funduszu sołeckiego. – Wójt Gminy Zbigniew 

Kaczmarek powiedział, że są to środki własne. 

 Radna Krystyna Kasperek powiedziała, że będzie remontowana ul. Długa w Granowie, 

ale są też inne drogi. Ul. Kręta w Granowie jest utwardzona, ale "nikt się tam nie topi". – 

Wójt Gminy Zbigniew Kaczmarek wyjaśnił, że kierujemy się pewnymi zasadami.  

Na ul. Długiej w Granowie najpierw wykonaliśmy kanalizację deszczową, a teraz będzie 

wykonana nawierzchnia. Drogi na osiedlu przy ul. Kościańskiej nie mają kanalizacji. Z kolei 

na ul. Krętej w Granowie będzie tylko wymiana nawierzchni. Nie ma obecnie programu, 

który sfinansowałby budowę kanalizacji deszczowej. 

 Przewodniczący Rady Gminy Stefan Bielawski powiedział, że sytuacja na osiedlu przy 

ul. Kościańskiej staje się bardzo trudna. – Wójt Gminy Zbigniew Kaczmarek powiedział,  

że powiat grodziski chce pomóc w odprowadzeniu wody z ul. Kościańskiej. Na razie zadanie 

to nie jest zapisane w budżecie.  

 

f) przegłosowanie autopoprawek do projektu budżetu; 

 

Przewodniczący Rady Stefan Bielawski poddał pod głosowanie autopoprawki  

do projektu budżetu. 

 Nad autopoprawkami do projektu budżetu głosowało 14 obecnych radnych:  

- przyjęcie projektu – 14; 

- głosy przeciwne – 0; 

- wstrzymało się – 0. 

Autopoprawki do projektu budżetu zostały przyjęte.  

 

g) podjęcie uchwały budżetowej wraz z przyjętymi poprawkami. 

 

Przewodniczący Rady Stefan Bielawski poddał pod głosowanie projekt uchwały 

budżetowej. 

 Nad projektem uchwały budżetowej na 2018 r. głosowało 14 obecnych radnych:  

- przyjęcie projektu – 13; 

- głosy przeciwne – 0; 

- wstrzymało się – 1. 
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Projekt uchwały został przyjęty. Uchwała Nr XXXI/213/2017 w sprawie uchwały 

budżetowej na 2018 r. stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

8. Wolne głosy i wnioski. 

 

 Wójt Gminy Zbigniew Kaczmarek podziękował za przyjęcie budżetu na 2018 r. 

Będziemy się starać o środki zewnętrze, jeśli będzie taka możliwość.  

 Sołtys wsi Granowo Pan Zygmunt Kubel zapytał, czy można postawić znak zakazu 

postoju pojazdów pow. 1,5 t na ul. Cmentarnej w Granowie? Mieszkańcy tej ulicy mają 

problem z wyjazdem z ul. Krętej. Ponadto, rolnicy składają pryzmy z obornikiem zbyt blisko 

drogi. Czy przy okazji przekazywania nakazów podatkowych można poinformować rolników, 

aby zmienili swoje postępowanie? – Wójt Gminy Zbigniew Kaczmarek powiedział,  

że w styczniu planuje spotkanie dotyczące m.in. miejsc postojowych. Przy okazji chcemy 

poruszyć też inne tematy. Kierownik Referatu ds. Infrastruktury Technicznej Gminy, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska Sebastian Janelt sprawdzi przepisy związane ze składaniem 

pryzm obornika.  

 Radna Wanda Śron zapytała, czy została zgłoszona awaria lamp przy ul. Stawowej  

w Granowie? – Kierownik Referatu ds. Infrastruktury Technicznej Gminy, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska Sebastian Janelt powiedział, że sprawa ta została już zgłoszona.  

 Wójt Gminy Zbigniew Kaczmarek powiedział, że stan jakości oświetlenia w parku jest 

tragiczny. Planujemy poprawę jakości oświetlenia, jest to wpisane do jednego z projektów. 

Na razie nie możemy tego załatwić kompleksowo. 

 Radny Henryk Pawlak zapytał, czy można poprawić przepustowość rowu łączącego staw 

w Kotowie z rzeką Mogilnicą? – Kierownik ZGK Grzegorz Hamrol powiedział, że byłoby 

super, gdyby wyrzucić to co jest w rowie. Nie możemy tego wywieź. Najpierw rów musi być 

oczyszczony,  

  

 

9. Zakończenie sesji.  

 

 Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Stefan Bielawski zamknął obrady 

XXXI sesji VII kadencji Rady Gminy. 

 Na tym protokół zakończono. 
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Wykaz dokumentacji w formie załączników do protokołu: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności zaproszonych gości. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

4. Uchwała Nr XXXI/203/2017 w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Granowie, na lata 2018-2020. 

5. Uchwała Nr XXXI/204/2017 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

zabudowanej położonej w Granowie przy ul. Polnej w trybie bezprzetargowym na rzecz 

użytkowania wieczystego. 

6. Uchwała Nr XXXI/205/2017 w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działki  

o numerze ewidencyjnym 31/3 położonej w miejscowości Dalekie, gmina Granowo. 

7. Uchwała Nr XXXI/206/2017 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2018. 

8. Uchwała Nr XXXI/207/2017 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej. 

9. Uchwała Nr XXXI/208/2017 w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze. 

10. Uchwała Nr XXXI/209/2017 w sprawie wykazu wydatków budżetu na 2017 rok, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego. 

11. Uchwała Nr XXXI/210/2017 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2017. 

12. Uchwała Nr XXXI/211/2017 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Granowo. 

13. Uchwała SO-0957/25/10/Ln/2017 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Poznaniu z dnia 28 listopada 2017 r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Granowo 

14. Uchwała Nr XXXI/212/2017 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Granowo. 

Protokółowała 

 

Jagoda Kaczmarek 

Przewodniczący Rady Gminy 

http://www.granowo.bip.net.pl/?a=3318
http://www.granowo.bip.net.pl/?a=3318
http://www.granowo.bip.net.pl/?a=3318
http://www.granowo.bip.net.pl/?a=3319
http://www.granowo.bip.net.pl/?a=3319
http://www.granowo.bip.net.pl/?a=3319
http://www.granowo.bip.net.pl/?a=3320
http://www.granowo.bip.net.pl/?a=3320
http://www.granowo.bip.net.pl/?a=3321
http://www.granowo.bip.net.pl/?a=3321
http://www.granowo.bip.net.pl/?a=3322
http://www.granowo.bip.net.pl/?a=3323
http://www.granowo.bip.net.pl/?a=3324
http://www.granowo.bip.net.pl/?a=3324
http://www.granowo.bip.net.pl/?a=3325
http://www.granowo.bip.net.pl/?a=3326
http://www.granowo.bip.net.pl/?a=3326
http://www.granowo.bip.net.pl/?a=3327
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15. Uchwała  SO-0952/25/10/Ln/2017 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Poznaniu z dnia 28.11.2017r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały budżetowej 

Gminy Granowo na 2018 rok. 

16. Opinia Komisji stałych Rady Gminy Granowo o projekcie budżetu. 

17. Autopoprawki do projektu budżetu. 

18. Uchwała Nr XXXI/213/2017 w sprawie uchwały budżetowej na 2018 rok. 

 

 

 

http://www.granowo.bip.net.pl/?a=3328

